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Thuis en onderweg razendsnel herstellen na het
sporten met de Normatec producten van
Hyperice
De Hyperice Normatec zorgt voor een snel herstel na een sportieve inspanning of work-out. Het

effect van de Normatec producten is ongekend, niet voor niets wordt het product gebruikt door

‘s werelds beste atleten en sport teams. Het fijne aan de Normatec producten is dat je er thuis in

alle rust gebruik van kan maken, maar ook is de Normatec makkelijk mee te nemen tijdens een

trip. Normatec versterkt de natuurlijke circulatie van je lichaam door een verfrissende

compressie massage. Het is de meest relaxte manier om te herstellen na een sportieve

inspanning en eventuele pijntjes en klachten te verminderen.
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De Normatec producten van het merk Hyperice kun je zowel voorafgaand als na afloop van een

sportieve activiteit gebruiken. Warm snel op, herstel sneller en voel je volledig herboren met de

massage van Normatec. Op basis van compressie-techniek wordt de massage uitgevoerd voor

benen, heupen en armen. Met behulp van de Hyperice app is het mogelijk om de massage te

personaliseren op basis van jou activiteiten. De Normatec producten van Hyperice zijn voor

zowel professionele als amateur sporters de ultieme upgrade op het gebied van wellness en

prestatie.

  Voetballer Neymar maakte tijdens het afgelopen WK gebruik van de Hyperice Normatec om

succesvol te herstellen van een enkelblessure en was daarmee veelvuldig in de media. Hyperice

heeft altijd een sterke connectie gehad met atleten bij de ontwikkeling van hun producten. Kobe

Bryant was een van de eerste sporters die de originele Hyperice gebruikte en feedback gaf

voordat het product op de markt kwam. Ondertussen heeft Hyperice samenwerkingen met

voetballer Erling Haaland, tennisster Naomi Osaka en is er net een samenwerking gestart met

de wielerploeg Jumbo Visma. Al deze sporters zijn actief betrokken bij het ontwikkelen en

verbeteren van alle producten. Naast atleten hebben ook topartiesten Hyperice ontdekt en

gebruikt bijvoorbeeld Lady Gaga de Normatec voor herstel na een optreden.
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Hyperice is een technologie-gedreven bedrijf met een grootse missie, om iedereen op aarde

beter te laten bewegen en herstellen. De afgelopen tien jaar heeft Hyperice een wereldwijde

revolutie geleid op het gebied van herstel en wellness. Ze zijn gespecialiseerd in percussie

(Hypervolt lijn), dynamische lucht compressie (Normatec lijn), vibratie (Vyper en Hypersphere

lijnen), thermische technologie (Venom lijn), mind technologie (Core by Hyperice) en contrast

therapie (Hyperice X).

Hyperice heeft als doel om iedereen beter te helpen bewegen en om zo het beste uit zichzelf te

halen. Bekijk de website voor meer informatie over de verschillende producten en de

verschillende manieren waarop ze je kunnen helpen.
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